
   

 

 

Referat fra bestyrelsesmøde i B1973 mandag den 10. oktober 2022 klokken 17:30 

Deltagere, Allan, Henrik, Kenneth, Jan & Merete 

Afbud: Maja & Mette 

1. Referat fra sidste møder referat fra det sidste møde blev godkendt uden bemærkninger 
 

2. Børneudviklingstræner Vi har haft en børneudviklingstræner til samtale og har tilbudt ham en 
deltidsstilling pr. 1/11-22. Han kommer fra lignende stillinger i fodboldverdenen, og vil gerne være 
manden på banen, der hjælper med at sikre at klubbens værdier efterleves og trænernes fremstrakte 
hånd til at sikre, at de kan udføre deres trænerjob så godt som muligt.   

 
3. DBU Børneklub Der er udarbejdet et skriv omkring at være DBU Børneklub, da vi har besluttet at 

tilslutte os dette. Det er et krav at man har en børneudviklingstræner og har en politik for dette. DBU 
stiller ressourcer til rådighed for at sikre, at det kommer til at leve i klubben. Vi vil snarest informere 
omkring dette på hjemmeside m.v. 

 
4. Tøjaftale Vi har skrevet under på ny tøjaftale med unisport og Adidas med virkning fra 1/1-23.  

 
5. Priser på mad i baren Vi skal revurdere, hvorvidt vi har de rigtige priser, så vi kan sikre at flere ønsker at 

gøre brug af vores madtilbud. Vi sætter priserne ned til 40 kr. for voksne og 25 kr. for børn under 12 år 
fra uge 43 og resten af året.   

 
6. Samarbejde med andre klubber Intet nyt 

 
7. Henvendelser Vi har besvaret de henvendelser vi har fået bl.a. ift. børneattester m.v.   

 
8. Hvem skal deltage i kommende bestyrelsesmøder Vi vil gerne invitere Cafe moms på besøg til et af de 

kommende møder.  
 

9. Årshjul / opfølgning budget Intet nyt.   
 

10. Nyt fra formanden, administrationen, kasser m.v. 
 

Formand Intet nyt. 
  
Administration Intet nyt.  
 
Kasser Intet nyt.  
 
HR: Intet nyt.  
 
Event- og marketing: Intet nyt. 
 



   

 

Jubilæumsfest Der er afholdt møde den 27. september 2022, hvor der er delt opgaver ud til de 
forskellige deltager i arbejdsgruppen.  
 
Pigeafdelingen Intet nyt. 
 
Børnefodbold og Teen. Vi har nogen generelle udfordringer ift. trænere vi kigger på sammen med den 
sportslige ledelse.  
 
Dame- og herresenior: Damesenior skal spille sjællandserien fra foråret og for herresiden går det 
resultatmæssigt knap så godt. 
 
Fitness Intet nyt.  
 
Byggeudvalget Intet nyt.  
 

11. Eventuelt  
 

12. Kommende bestyrelsesmøder 
 

Torsdag 17. november 2022 klokken 17:30  
 
 


